

شروط وأحكام خدمة الأهلي بيرل أسيست للاستقبال والمساعدة الدولية



ABK PEARL ASSIST INTERNATIONAL MEET & ASSIST SERVICE T&C

1. New and existing ABK Emirates Visa Infinite cardholders can use the free and unlimited Meet & Assist services at selected international airports, upon arrival and departure.
2. The International Meet & Assist service should be booked minimum 72 hours ahead before the flight.
3. ABK Emirates Visa Infinite cardholders can only access the International Meet & Assist service through visiting <https://abk.pearlassist.com/>
4. The offer is valid from 15 December 2022 until 28 February 2023
5. International Meet & Assist services will cover the following airports:

Country	City/Airport	Number of passengers
Qatar	Doha	4
United Kingdom	London/ Heathrow	4
Italy	Rome/ FCO	4
France	Paris/ CDG	4
Switzerland	Geneva	4

6. ABK at its own absolute discretion at any time, may stop the International Meet & Assist Services.
7. All ABK Terms & Conditions apply.
8. All Pearl Assist services Terms & Conditions apply.

1. خدمة الاستقبال والمساعدة الدولية متوفرة لجميع حاملي بطاقة الأهلي فيزا انفينيت طيران الامارات الائتمانية الجدد والحاليين في المطارات الدولية المختارة عند المغادرة والوصول مجاناً وبعد غير محدود للاستخدام.
2. لحجز خدمة الاستقبال والمساعدة في المطارات الدولية يجب طلب الخدمة بمدة لا تقل عن 72 ساعة عن موعد الطائرة.
3. لحجز خدمة الاستقبال والمساعدة الدولية لحاملي بطاقات فيزا انفينيت طيران الامارات يجب استخدام الرابط التالي فقط <https://abk.pearlassist.com/>
4. العرض صالح من 15 ديسمبر 2022 حتى 28 فبراير 2023.
5. الخدمة متوفرة في المطارات التالية:

الدولة	الدولة/ المطار	عدد المسافرين
قطر	الدوحة	4
المملكة المتحدة	لندن/ هيثرو	4
ايطاليا	روما/ FCO	4
فرنسا	باريس/ CDG	4
سويسرا	جنيف	4

6. البنك الاهلي الكويتي له الحق في إيقاف خدمة الاستقبال والمساعدة الدولية في اي وقت.
7. تطبق جميع شروط وأحكام البنك الأهلي الكويتي.
8. تطبق جميع شروط وأحكام خدمة بيرل أسست.